
Protokół Nr X/2011 
z odbytej  sesji Rady Miejskiej 

w dniu 12 lipca 2011r. o godz.16:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz otworzył  X sesję VI kadencji Rady 
Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 12 radnych (nieobecni 
usprawiedliwieni  radni:  P. Jarosik, J. Olesek, D.Wąsowicz ) , co wobec 
ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik 
nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy radni mają  uwagi do porządku 
obrad sesji. 
 Radny Jerzy Szulc zgłosił , by do  porządku obrad  wprowadzić punkt  2”a”: 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 

Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad  wraz   z  ww. poprawką. 
Więcej uwag i propozycji  do porządku obrad radni nie zgłosili. 
 

Porządek obraz  z ww. zmianą przyj ęto 12 głosami „za”. 
 

Ad.2. 
 

Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady 
Powiatu Słubickiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie likwidacji  
Samodzielnego Publicznego  Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Słubicach. 
 

Burmistrz  Skałuba  przekazał zreferowanie projektu uchwały obecnemu na sesji 
Wicestaroście  Słubickiemu. 
Wicestarosta Pan Leopold  Owsiak poinformował, iż  Zarząd Powiatu  zwrócił 
się do wszystkich Rad Gmin Powiatu Słubickiego  z  prośbą o zaopiniowanie 
uchwały Rady Powiatu  Słubickiego w sprawie zmiany uchwały  dot. likwidacji  
SP ZOZ w Słubicach. 
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Zmiany te  wynikają z terminarza  jaki  przyjęła Rada Ministrów odnoście planu 
„B”  - Planu Rządowego w sprawie pomocy  finansowej dla samorządów , które 
przystąpiły do takiego planu. 
Nadmienił, iż w ubiegłym roku została podjęta przez poprzednią Radę  taka 
uchwała i w jednym  z paragrafów został  przyjęty termin  likwidacji SP ZOZ 
przypadający na dzień 30.11.2011r. 
Z uwagi  na to , że Rada Ministrów przyśpieszyła proces i w międzyczasie  
uchwaliła, że  samorządy  które złożą wniosek do 20.08.2011r.  będą mogły 
zabiegać o  umorzenie zaległości jakie przejmie Powiat po zlikwidowanym 
SP ZOZ, zachodzi pilna potrzeba podjęcia ww. uchwały. 
Ponadto Powiat spełnia wszystkie elementy  , żeby  taki wniosek  złożyć do 
Wojewody z tym , że aby Wojewoda mógł  ten  wniosek zaopiniować i przesłać  
do Ministerstwa  Zdrowia musi być zakończony proces likwidacji. 
Dlatego też jest prośba , aby datę 30.11.2011r. zastąpić  datą 31.08.2011r. 
Ponieważ  likwidator spełnił wszystkie warunki , aby zakończyć proces 
likwidacji , dokonać niezbędnych  czynności związanych z  przygotowaniem  
dokumentów po likwidacji , które  jako załączniki będą dołączone do wniosku. 
Poza tym  uchwała Rady Powiatu będzie musiała być opublikowana w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego , po czym  po upływie 14 dni 
zostanie uprawomocniona, stąd ten pośpiech -dodaje. 
W związku ze zmianą  interpretacji w Ministerstwie  jak również  w  Urzędzie 
Wojewódzkim i żeby  nie zwlekać Powiat  chce tę sprawę zamknąć  i stosowne 
dokumenty złożyć. 
Dlatego  w imieniu Zarządu Powiatu Słubickiego jest prośba, o podjęcie  ww. 
uchwały przez Radę Miejską w Rzepinie. 
 
Pytań do  projektu uchwały nie zgłoszono, zatem przystąpiono do głosowania. 
 
„Za”  podj ęciem uchwały głosowało 12 radnych-jednogłośnie. 
 
Ad.2”a”. 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Głos zabrał radny Jerzy Szulc , dziękując na wstępie Panu Burmistrzowi za 
spowodowanie wycięcia krzaków na  skrzyżowaniu  ul. Kolejowej  
z ul. H. Sawickiej w Rzepinie. 
Ponadto poruszył  problem mieszkańców ul. Kilińskiego , którzy zadają pytanie, 
czy oni należą do innej gminy, czy o nich całkiem zapomniano?. 
Ponieważ przy   innych  ulicach w Rzepinie  są wykaszane pobocza i robione 
porządki , natomiast  tam nic się nie robi. 
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Poruszył również problem TIRÓW , które poruszają się  po ul. Kolejowej   
i ul. H. Sawickiej  w Rzepinie, gdyż mieszkańcy skarżą się na  zbyt dużą ilość 
przejeżdżających   TIRÓW , co powoduje , że pękają  ściany  domów. 
Powiedział , że zostanie złożona  petycja w tej sprawie  do Burmistrza  o 
ustawienie znaku zakazu. 
 

Następnie radny Andrzej Pych zgłosił problem placu zabaw posadowionego na 
Starym Mieście. 
Kilka lat temu walczył o to, by ten plac powstał. 
Plac jak najbardziej powstał , lecz w chwili obecnej stan techniczny jego 
odstrasza. 
Jest brzydki , rozwalony ,piasek jest brudny , regulamin zniszczony lub brak go 
w ogóle.  
Prosił, by uporządkować ten plac tym bardziej , że znajduje się w centrum 
Starego Miasta i w pobliżu kościoła. 
Ponadto  złożył  podziękowanie Burmistrzowi za sfinansowanie zakupu   
farby , którą  młodzież rzepińska wykonała  Graffiti  na przystanku 
autobusowym na  Starym Mieście w Rzepinie.  
 

Natomiast radny Marek  Radzik  po raz kolejny poruszył sprawę przejazdu  
TIRÓW i innych pojazdów mechanicznych przez Kowalów. 
Powiedział, iż jak wynika z planów  perspektywicznych cały ruch będzie 
skierowany na Kowalów. 
Ponieważ przyszła  obwodnica Rzepina , która będzie się łączyła z szosą 
Gajecką , będzie również łączyła się z m. Biskupice i dalej z  Kowalowem. 
Wobec  powyższego Kowalów będzie bardzo mocno obciążony przede 
wszystkim TIRAMI. 
Nadto lada moment zostanie  oddana obwodnica Ośna. 
 

Poza tym   po raz kolejny poruszył problem Państwa Toporkiewiczów i Pani 
Krajcer, gdyż poza wizytą Wiceburmistrza  i radnego Radzika u tych Państwa, 
nic się nie dzieje. 
Osoby te czekają na  odpowiedź, czy parking został właściwie oddany, czy 
postawione ogrodzenie stanowi ekrany dźwiękochłonne , czy jest  to zwykłe 
ogrodzenie. 
Korzystając z  obecności  Wicestarosty, chciałby usłyszeć potwierdzenie, że są 
to ekrany dźwiękochłonne, ponieważ  Ci Państwo twierdzą , że był u nich 
urzędnik ze Starostwa i udowadniał, że są to ekrany dźwiękochłonne. 
Dlatego prosił o potwierdzenie, czy  postawiony płot betonowy spełnia warunki 
ekranów oraz , czy  wjazd  z  drogi gminnej jest wykonany zgodnie z prawem. 
W tej sprawie  nic się nie robi, poza krótkim pismem z urzędu jakie otrzymał, w 
którym  mówi się,  że radny Radzik proponował, by rozpocząć budowę 
obwodnicy Kowalowa. 
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Radny o obwodnicy nic nie wspominał, tylko chodziło mu głównie o 
zwiększenie bezpieczeństwa  w Kowalowie.  
Ponadto na skrzyżowaniu z drogą powiatową jest bardzo słaba widoczność 
(kierunek do Starkowa) . 
Jest bardzo ciężko wjechać na drogę wojewódzką , ponieważ nie ma dobrego 
pola widzenia.  
Droga  w kierunku Radowa  - istnieje tam  również bardzo duże 
niebezpieczeństwo , ponieważ schody budynków wychodzą bezpośrednio  w pas 
drogowy. 
Powiedział, że  wykona zdjęcia i na najbliższej sesji przedłoży Burmistrzowi , 
skoro nikt tego nie zauważa. 
W wyniku dużego natężenia TIRÓW  w jednym z  mieszkań w ubiegłym 
tygodniu spadł sufit. 
Ponadto w ostatnim tygodniu  na odcinku pomiędzy Kowalowem , a Serbowem 
były trzy wypadki. 
Radny sygnalizuje te sprawy , ponieważ zapewnienie  bezpieczeństwa 
mieszkańców należy do zadań gminy , wobec tego prosił, by w tym kierunku 
podjąć jakieś działania. 
Nadmienił również, iż  będąc w  urzędzie  zwrócił się do urzędnika w sprawie 
Państwa Toporkiewiczów . Jednakże otrzymał odpowiedź, że urzędnik nie ma 
czasu , by tą sprawą się zająć, gdyż jest obłożony mocno innymi sprawami. 
Natomiast sprawy Kowalowa mogą poczekać  lub też ewentualnie radny w  
swoim imieniu  może wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
Wobec tego postara się  wystąpić jako radny , skoro wielokrotnie zwracał się z 
prośbą o podjęcie działań w tym kierunku.  
Prosił, aby udzielić  odpowiedzi dla tych  Państwa, że sprawie nadano bieg,  
temat jest analizowany i  zostanie załatwiony w sposób pozytywny. 
 

Następnie głos zabrał radny Przybył, który popiera wypowiedź radnego 
Radzika, ponieważ  ww. rodziny zgłaszały problem radnemu Przybyłowi także. 
Ponadto występuje tam kolejny problem- problem podtapiania. 
Zdaniem radnego jest nie właściwie rozwiązana sprawa odpływu   
zanieczyszczonej wody z  parkingu, która spływa do zbiornika. 
Woda ta przelewa się  i przepływa  przez parking. 
Ponieważ parking jest utwardzony w całości, woda  nie jest w stanie wchłonąć  
się w ziemię. 
Wcześniej ziemia ją wchłaniała, a w chwili obecnej nie ma takiej możliwości. 
Zbiornik nie jest odpływowy , poza tym powinien być  opróżniany co jakiś czas. 
Ponadto  nie wiadomo gdzie go należy opróżniać , bo są to zanieczyszczenia, 
które  należałoby utylizować. 
Jeśli zbiornik  się przelewa to woda spływa pod dom Państwa Toporkiewiczów, 
gdyż dom jest położony niżej. 
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W związku  z tym Państwo Toporkiewiczowie  mają ogromne problemy. 
Pan Toporkiewicz zaprosił radnego  Przybyła do siebie żeby zobaczył jak 
wygląda jego budynek, który zaczął pękać, ponieważ TIRY jeżdżą drogą 
gminną nie  przystosowaną do tego ruchu. 
Zdaniem radnego powinien być ustawiony znak zakazu ruchu pojazdów  
pow. 10 ton. 
Ponieważ  drgania przenoszą się na budynek , który  pęka. 
Pytał jak można rozwiązać problem dot. zbiornika?. 
Jak pomóc rozwiązać problem inwestorowi, bo on też pewnie  ma z tym 
problem. 
 
Następnie głos zabrał radny Jarosław Dudzis informując , iż mieszkańcy proszą  
o wskazanie procedur możliwości oddania bezpańskich kotów. 
Swego czasu na sesji poruszano problem bezpańskich psów, natomiast dziś 
występuje problem bezpańskich kotów. 
Ponieważ podrzucono na podwórko pewnej osobie koty, która nie wie co ma z 
nimi zrobić. 
Osoba ta wykonała  telefon do urzędu, gdzie usłyszała odpowiedź ,że  jedynie 
można je uśpić. 
Uważa, że odpowiedź taka jest nie właściwa, ponieważ obowiązuje szczególna 
ochrona zwierząt. 
Pytał, co można  zrobić w takim wypadku?. 
 
Burmistrz Skałuba  na  wstępie odniósł się do  pytania radnego Szulca- 
wykaszanie poboczy przy ul. Kilińskiego należy do  Zarządu Dróg 
Wojewódzkich , gdyż jest to droga wojewódzka. 
Niemniej burmistrz może zwrócić się z pismem do Zarządu Dróg Woj. z prośbą 
o wyasygnowanie  środków na utrzymanie porządku  i  wykoszenie poboczy  na 
tym odcinku drogi.   
Jeżeli chodzi o poruszanie się TIRÓW ul. H. Sawickiej  – ruch TIRÓW tam nie 
powinien się odbywać. 
Jeżeli TIRY jadą to nie jest to zgodne z przepisami- przejazd  jest  wyznaczony 
ul. Słowackiego. 
Niemniej zwróci uwagę. 
 
Jeśli chodzi o plac zabaw na Starym Mieście – plac zabaw jakiś czas temu był 
odnawiany , jest po  przeglądzie , tablice były odtworzone . 
Zdaniem burmistrza  to nie dzieci doprowadzają do złego stanu ten plac zabaw, 
lecz dorośli, dlatego tak  wygląda. 
 Trudno jest tam utrzymać porządek, jest to jedyny plac zabaw w mieście, na  
który jest zwracana  szczególna uwaga , jeśli chodzi o utrzymanie porządku. 
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Niemniej jednak  podczas  kolejnego rozdziału środków na place zabaw  , plac 
ten zostanie doposażony , a nawet ogrodzony trwalszym materiałem , żeby 
spowodować większe bezpieczeństwo dla dzieci.  
Być może należałoby się zastanowić nad zamontowaniem monitoringu, gdyż  
zdaniem burmistrza  dzieci tego nie niszczą. 
 
Jeśli chodzi o Państwo Toporkiewicz- burmistrz nie wie dlaczego twierdzą , że 
nie otrzymali żadnej odpowiedzi. 
Burmistrz krótko przed sesją interesował się tematem. 
 Pani Kierownik poinformowała burmistrza , że otrzymała pismo , w którym  
osoby te wykazują bezczynność urzędu, co nie jest  prawdą. 
Pełna odpowiedź została udzielona , gdzie w piśmie jednoznacznie stwierdzono, 
że inwestycja stacji paliw jeszcze końcowego odbioru nie uzyskała. 
Jest to inwestycja podzielona na pewne etapy i w odpowiednich etapach  są 
uwzględnione m.in. ekrany dźwiękochłonne jak również ogrodzenie całości 
terenu, co zablokuje wyjazd TIRÓW  na drogę gminną. 
Oficjalnie droga nie jest dopuszczona dla TIRÓW . 
Jeszcze raz  podkreślił, i ż w tej kwestii są podjęte działania. 
Zasięgnięto również informacji w Starostwie , gdzie stwierdzono , że jest 
etapowany odbiór  inwestycji. 
Na  dzień dzisiejszy  odbiór pozwolił na uruchomienie stacji paliw, natomiast  
pozostałe zadania mają być w odpowiednich okresach wykonane. 
 
Jeśli chodzi o podtopienia -  na pewno odwodnienie terenu przy nowych 
inwestycjach jest uwzględnione  w pozwoleniu na budowę  , co dany inwestor  
będzie robił  z wodami burzowymi i jak ma  rozwiązać ten problem. 
Na pewno nie jest tak, że  woda wpływa do sieci burzowej , czy rowów, są 
zamontowane separatory , które pozwalają odprowadzić  wodę. 
 Z całą stanowczością  stwierdził, że w Kowalowie jest  to spełnione. 
Reasumując  powyższe – odpowiedź dla Państwa Toporkiewiczów  została  
wysłana, poza tym  istnieje  możliwość  zapoznania  się  z  całością 
dokumentacji.  
 
Natomiast jeśli chodzi  o wzmożony ruch samochodów w Kowalowie. 
Burmistrz powiedział, iż  doprowadzi do spotkania z Zarządem Dróg Woj. 
mając na uwadze miejscowości : Kowalów, Sułów i Serbów, żeby  podkreślić 
sprawy bezpieczeństwa, by  w momencie oddania obwodnicy  Ośna  , które 
spowoduje zwiększenie ruchu w Kowalowie  nie spowodowało zwiększenia 
niebezpieczeństwa  w tych miejscowościach. 
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Zostaną zaproszeni radni i sołtysi celem wyjaśnienia tej kwestii .Zostanie  także 
poruszony problem  drogi w kierunku Radowa, gdyż radny Radzik podnosił 
również ten temat. 
Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma pieniędzy na budowę 
alternatywnej obwodnicy Kowalowa od  ul. Radowskiej do ul. Rzepińskiej. 
 

Jeśli chodzi o  bezpańskie koty – jest to też problem . 
W chwili obecnej gmina posiada na stanie  klatki dla bezpańskich psów. 
Natomiast co zrobić z bezpańskimi kotami musi temat rozpoznać, być może 
należy  zakupić jeszcze jedną klatkę dla kotów  i jakiś czas je przetrzymywać. 
 

Radny Radzik  ponownie zabrał głos – informując, że zadawala  go wyjaśnienie   
Pana Burmistrza , za które serdecznie podziękował. 
Nadmienił, że gdyby jako Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa został o 
tym poinformowany , że  te działania zostały podjęte na dzisiejszej sesji tematu 
by nie było . 
Dotychczas  żadnej informacji nie otrzymał  , że sprawa została w taki sposób 
załatwiona. 
Oprócz  jednego pisma , które otrzymał dot. budowy obwodnicy Kowalowa. 
Natomiast o pozostałych sprawach nie poinformowano go. 
 

Ponadto Przewodniczący Łukaszewicz  zwrócił się  do Wicestarosty , czy ma 
jakieś wiadomości dla radnych. 
Pan L.Owsiak powiedział, że  w ostatnim czasie  głownie zajęty jest sprawą 
przekształcenia  SP ZOZ , gdyż chodzi o oddłużenie  kwoty 11,5 mln zł.- jest to 
duża kwota dla Powiatu. 
Nadmienił, iż oddłużenie szpitala będzie miało duży wpływ na  przyszłe plany 
Powiatu w stosunku do poszczególnych elementów działań, a przede wszystkim 
na inwestycje. 
Natomiast jeśli chodzi o ochronę zdrowia-  niebawem  nastąpi otwarcie po 
kapitalnym  remoncie oddziału interny , który zmienił się diametralnie. 
Został wyposażony w dodatkowy  nowoczesny sprzęt za kwotę 2,5 mln zł.- jest 
to sprzęt diagnostyczny i na wyposażenie oddziału. 
Zostały zakupione nowe łóżka  z  firmy w Rzepinie, są to bardzo  wygodne i 
dogodne dla pacjentów łóżka. 
Jeśli chodzi o plany dot. infrastruktury -  w trakcie jest opracowywany projekt 
dot. modernizacji  drogi do  Starościna.   
W br.  ma być przynajmniej dokumentacyjnie zamknięty. 
Natomiast z informacji jakie docierają wynika, że ma być uruchomiony dalszy 
ciąg „Schetynówki” w związku  z tym  będzie ukłon w stronę Burmistrza i Rady 
o dofinansowanie zadania. 
Ponieważ  jest to wyżej oceniane  i łatwiej jest pozyskać środki. 
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Ponadto w planach jest  remont  drogi do Lubiechni ,  ponieważ też jest 
rozjeżdżana przez TIRY . 
Dla tego ruchu jest na ukończeniu  nowa organizacja, a droga ta będzie 
zamknięta ,  ponieważ mieszkańcy skarżą się . 
Droga  ta nie jest przystawania do ruchu TIRÓW- jest to droga  kategorii  
wojewódzkiej , dlatego będą realizowane postulaty mieszkańców. 
 
Poza tym Powiat jest w trakcie reorganizacji w oświacie, ale  przede wszystkim 
na pierwszym miejscu jest sprawa oddłużenia szpitala. 
  
Następnie z pytaniem zwróciła się radna Wodara- w związku z tym , że Gmina 
Rzepin boryka się z brakiem inwestorów, pytała jak wygląda  współpraca 
pomiędzy Gminą Rzepin , a Powiatem? 
Nadmieniła, że jeśli chodzi o tereny w gminie Rzepin są bardzo dobre  , 
uwarunkowanie i ukształtowanie terenu  też , jednakże gmina sama nie poradzi 
sobie z przyciągnięciem inwestorów. 
 Zdaniem radnej należy liczyć na współpracę jako , że  istnieje strefa 
ekonomiczna, w związku  z tym może Powiat  postarałby się wesprzeć  Gminę 
Rzepin w   działaniach przyciągania inwestorów.   
 
Wicestarosta Owsiak powiedział, że jeżeli chodzi o współpracę  między 
Powiatem , a gminą Rzepin  układa się ona bardzo dobrze. 
Wiele  inwestycji było wspólnie realizowanych. 
Natomiast jeśli  chodzi o ściąganie inwestorów – są realizowane liczne 
spotkania na szczeblu  wojewódzkim jak i krajowym przy udziale  władz Gminy 
Rzepin. 
Pomysł jest ciekawy – strefa w Rzepinie jest przygotowana i być może 
należałoby się postarać wspólnie , by włączyć strefę przemysłową do strefy 
ekonomicznej. 
Burmistrz Skałuba dodaje, że informował radnych o tym, że prowadził rozmowę 
z szefem Strefy Kostrzyńsko-Słubickiej . W momencie , kiedy pojawia się 
inwestor  zaczynają się rozmowy  o ewentualnym włączeniu danego terenu do 
strefy ekonomicznej – było tak z zakładem  Steinpol. 
Jeśli chodzi o promocję gminy Rzepin  ona jest- niemniej dzisiejsze czasy 
pokazują , że inwestor  w związku  z panującym kryzysem „przeczekuje” . 
Dlatego nie należy się spodziewać mimo dobrego położenia gminy, dużego  
bumu. 
Jedynym minusem jest bark drugiej części obwodnicy. Jednakże w momencie 
wybudowania drugiej nitki obwodnicy jest nadzieja , że będzie zainteresowanie 
terenami pod  Gajcem.  
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Ponadto Burmistrz Skałuba  korzystając z  obecności Wicestarosty prosił o 
przedstawienie informacji dot. adaptacji byłej kotłowni w LO na cele świetlicy 
dla osób niepełnosprawnych, pytał  na jakim jest etapie?. 
 
Pan Owsiak  powiedział, iż będzie realizowany Środowiskowy Dom  
Pomocowy  za kwotę ok. 0,5 mln zł. adaptowane będą  pomieszczenia  
udostępnione  przez Gminę Rzepin. 
Członek Zarządu Pan S.Dudzis  wystarał się w województwie dotację w 
wysokości 310 tys. zł. więc wspólnym wkładem zadanie będzie realizowane. 
W chwili obecnej na ukończeniu jest przygotowywanie  dokumentacji i 
kosztorysu. 
W następnej kolejności będzie  przygotowywany przetarg , jako że środki trzeba 
będzie wykorzystać jeszcze w br. 
 

Następnie radny Damian Utracki pytał jaka jest strategia  Starostwa na m.in. 
rozwój szlaków rowerowych  , pieszych , czy kajakowych włączając w to 
Gminę Rzepin.? 
 Czy jest szansa na rozwój szlaku wzdłuż jezior od  Ośna poprzez Rzepin do 
Cybinki. 
 Ponadto czy jest wizja włączenia rzeki Ilanki  w promocję  Starostwa  jako 
całego obszaru. 
Ponieważ Pliszka  wykracza poza obszar Powiatu Słubickiego , a Ilanka  jest 
coraz chętniej i częściej wykorzystywana  przez  turystów z zewnątrz, dlatego 
warto byłoby bardziej nagłośnić i wesprzeć różnego rodzaju inicjatywy 
np. budowę przystani kajakowej. 
 

Pan Owsiak  powiedział, że  w tej chwili jest przygotowywany projekt  jeżeli 
chodzi  o turystykę. 
Przy okazji realizacji projektu  w Technikum Leśnym  jednym  z  elementów 
jest wybudowanie przystani kajakowej na rzece Ilance.  
Można by  wspólnie z taką inicjatywą wystąpić ,gdyż rzeka rzeczywiście jest 
wykorzystywana coraz częściej, dlatego  do  pomysłu należało by przystąpić. 
  
Następnie Przewodniczący Robert  Łukaszewicz  poinformował, że Rada już 
podjęła temat , by powstało w Rzepinie małe  centrum rehabilitacji, które  
zostanie ograniczone do sprzętu  medycznego niezbędnego dla  poprawy 
zdrowia. 
Część sprzętu już jest , część należałoby zakupić. 
Należałoby także powiększyć  stoiska,  na których będzie ten sprzęt pracował. 
Wobec tego pytanie jest następujące, czy po reorganizacji szpitala  byłaby 
możliwość wsparcia gminy w  tych działaniach, żeby małe centrum rehabilitacji 
powstało w Rzepinie. 
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Ponadto pytał, czy byłaby możliwość załatwienia większej ilości punktów, które 
są przydzielane przez NFZ dla poszczególnych placówek, czy ewentualnie w 
momencie powstania małego centrum przy pomocy Powiatu ilość punktów dla 
Rzepina można byłoby zwiększyć?. 
 
Pan Owsiak odpowiedział,  iż jeśli chodzi o ochronę zdrowia -  generalnie 
zajmuje się tym nowy podmiot, jakim jest spółka utworzona na bazie  szpitala 
powiatowego. 
Jeżeli chodzi o zakres działania spółki - dużą inicjatywę  będzie miał  Zarząd 
Powiatu jako  jedyny wspólnik, ale także władze  tej spółki – niemniej jednak 
zwróci uwagę. 
Jeżeli chodzi o zakup sprzętu – będzie zwrócona uwaga na to, żeby w 
 poszczególnych gminach ochrona zdrowia rozwijała się jako jeden podmiot.  
Jeżeli chodzi o sprzęt  uważa, że nie powinien stanowić problemu w przyszłości. 
Natomiast jeśli chodzi o punkty – zależeć będzie od spółki, która corocznie 
negocjuje zarówno warunki jak i wielkość kontraktu i od tego będzie zależało 
jaką punktację NFZ przydzieli . 
Będzie to zależało o  inicjatywy i operatywności samego Zarządu Spółki. 
Ponadto Burmistrz Skałuba dodaje , że odbyło się spotkanie w Ośrodku  
Zdrowia w Rzepinie z udziałem Pana Marcina Jabłońskiego  - szefa spółki, 
gdzie są  użyczane pomieszczenia do prowadzenia  punktu rehabilitacyjnego. 
Efekt spotkania już jest , gdyż pojawiło się  nowe urządzenie , które było 
zadeklarowane przez Pana Jabłońskiego. 
Burmistrz ma nadzieję , że będzie to nadal kontynuowane. 
Nadmienił , iż są jeszcze wolne pomieszczenia  do wykorzystania , a więc nie 
ma z tym  problemu. 
Jest również akceptacja szefa spółki oraz pomoc finansowa zadeklarowana 
przez radnych Rady Miejskiej w  wyniku obniżenia diet , która spowoduje 
zakup drobnego sprzętu , a tym samym rozwój punktu rehabilitacyjnego. 
Burmistrz stwierdził, że potrzeba taka jest , ponieważ zainteresowanie 
rehabilitacją jest duże. 
Poza tym była  sugestia, by spowodować  udogodnienie dla pacjentów z 
Rzepina , żeby nie musieli jeździć do Słubic. 
Nadmienił, iż współpraca jest- ale  na pewno nie nastąpi to nagle , lecz  
stopniowo , etapami  przy  pomocy gminy  co spowoduje  zwiększenie urządzeń 
w punkcie rehabilitacyjnym w Rzepinie. 
Przewodniczący  podziękował  Wicestaroście Powiatu Słubickiego Panu 
Owsiakowi  za udzielenie odpowiedzi. 
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Ponadto poinformował  radnych , iż skończyły się  terminy dyżurów radnych, 
wobec tego przez  okres wakacji , dyżury będzie pełnił Przewodniczący i jego 
Zastępcy. 
Natomiast   radni  propozycje dyżurów będą mogli składać od września 2011r. 
   
Ad.3. 
 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Robert 
Łukaszewicz  o godz.16.50  zamknął X sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                               Przewodniczył:                                                                        
 
M.Szewczyńska                                               Przewodniczący Rady Miejskiej    
 
                                                                                  (-) Robert Łukaszewicz 
         
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
   


